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جمعی از اساتید، هنرمندان و اهالی رسانه استان قم با حضور در بیمارستان کامکار از  کوروش زارعی 
هنرمند با سابقه تئاتر و تلویزیون و سینمای کشور عیادت کردند.

زارعی گفت: به لطف خداوند وضعیت عمومی ام رو به بهبود بوده و مراحل درمان تکمیلی در حال سپری 
است. این هنرمند با سابقه کشور که از روزهای گذشته بر اثر عوارض بیماری کلیوی در بیمارستان های 
اصفهان و قم بستری شده است، روند بهبودی خود را سپری می کند. مسعود نجابتی، مسعود شجاعی 
طباطبایی، سیدمهدی حسینی، مهدی توکلیان، فخرالدین یوسف پور، احمد سلیمانی، حسین ونکی و 

مهدی بخشی، اساتید و هنرمندانی هستند که در عیادت از کوروش زارعی حضور داشتند./مهر

مراسم شب افغانستان و جشن سال نو میلادی ۲0۲۵ دوشنبه 30 دسامبر ۲0۲4 برابر با 10 دی 1403 
در سالن همایش های دیپلماتیک موسسه فرهنگی اکو در تهران برگزار خواهد شد. این رویداد فرهنگی با 
حضور علاقه مندان به هنر و فرهنگ افغانستان، شامل برنامه هایی چون اجرای موسیقی زنده، شعرخوانی 
و افتتاحیه نمایشگاه خوشنویسی و صنایع دستی خواهد بود. در این مراسم، سعدخانی و عارف جعفری 
سخنرانی خواهند کرد و شاعرانی چون محسن سعیدی، زهرا حسین زاده و احسان بدخشانی به خوانش 
اشعار خود می پردازند. نمایشگاه خوشنویسی و صنایع دستی که در حاشیه این آیین برپا می شود،  از  11  

تا ۲4 دی ماه  در موسسه فرهنگی اکو برپا خواهد بود./ایسنا

برگزاری برنامه شب افغانستان در موسسه فرهنگی اکو عیادت جمعی از اساتید و هنرمندان از کوروش زارعی

 مراسم تکریم و معارفه مدیر عامل و اعضای هیات امناء انجمن سینمای جوانان برگزار شد

 بهروز شعیبی: می خواهم پشتیبان جوانان باشم نه سد راهشان
مراسم تکریم و معارفه مدیر عامل و اعضا هیات امناء انجمن سینمای 

جوانان ایران با حضور رئیس سازمان سینمایی برگزار شد.
رائد فریدزاده در این مراســم بــا تقدیر از زحمات مهــدی آذرپندار 
مدیرعامل پیشــین انجمن ســینمای جوانان ایران و ارزیابی مثبت از 
فعالیت های او گفت: ایشان از مدیران توانایی بودند که عملکرد مناسبی 
در حوزه خود داشتند. انسان شریفی که با نگاهی وسیع، در زمان سخت، 
انجمن را به خوبی مدیریت کردند. این راه توسط بهروز شعیبی ادامه داده 
خواهد شد و اتفاقات بهتری پیش رو خواهد بود. وی با اشاره به اهمیت و 
جایگاه انجمن سینمای جوانان ایران گفت: خیلی کم می توانیم فیلمساز 
شاخصی را پیدا کنیم که سابقه و فعالیتی در انجمن سینمای جوان نداشته 
باشد. نقش بی بدیل انجمن سینمای جوانان در شکل گیری و هویت بخشی 

به سینمای ایران، را نمی توان نادیده گرفت.
فریدزاده با توضیح اینکه انجمن سینمای جوانان قلب تپنده سینمای 
ایران است، گفت: انجمن ســینمای جوانان صرفا به حوزه داخلی و ملی 

محدود نمی شــود. انجمن یک جایگاه بین المللی دارد و مدلی که ارائه 
می دهد نیز یک مدل کم نظیر است.   وی با توضیح اینکه در برخی از استانها 
ورودی بانوان به انجمن یا برابر و یا بیشــتر از آقایان است، گفت: کارکرد 
بعضی از دفاتر انجمن سینمای جوان در استانها فراتر از آموزش فیلمسازی 
است. در بعضی از استانها کارکرد اجتماعی، سیاسی و فرهنگی دارد و باید 
به صورت ویژه به آن نگریسته شود.  زهرا بهروزآذر عضو هیات امنای انجمن 
سینمای جوانان ایران و معاون امور زنان و خانواده در دولت چهاردهم نیز 
در این جلسه با توضیح اینکه انجمن سینمای جوانان ایران در حال حاضر به 
درخت تناوری تبدیل شده است گفت: ایجاد فرصت برابر برای همه، دغدغه 
دولت چهاردهم است. باور ما این است که ما در جایگاه دولت فقط وظیفه 
تسهیل امور داریم و خود مردم می توانند ابزارهای فرهنگ و عناصرش را 
شناسایی و از آنها حراست و نگهداری کنند. وی در ادامه خواستار توجه و 

حضور زنان برای افزایش سرمایه اجتماعی در این بخش شد.
بهروز شعیبی مدیرعامل جدید انجمن سینمای جوانان ایران نیز با تشکر 

از مهدی آذرپندار گفت: بیش از بیســت و هفت سال است که در فضای 
سینما مشغول به کار هستم. امیدوارم بتوانم این همذات پنداری را با جوانان 
مستعدی که در شهرهای مختلف هستند، تقویت کنم و به عنوان کسی که 
قرار است برای جوانان این کشور کاری انجام دهد، پشتیبان و یاریگرشان 
باشم و سد راهشان نباشــم. از همین جا به همه عزیزان دست یاری دراز 
می کنم و مساعدت و همراهی همه عزیزان را خواهانم. مهدی آذرپندار 
مدیرعامل پیشین انجمن سینمای جوانان نیز با استقبال از انتخاب بهروز 
شعیبی به عنوان مدیر عامل جدید، گفت: از انتخاب بهروز شعیبی خیلی 
خوشحالم چون با ایشان رفاقت دارم و در همین دوره نیز به عنوان عضو 
هیات امنا در کنار ما و حامی و مشــوق ما بودند. حضور ایشان برای من 
بسیار مغتنم بود و کمک کرد سه سال سخت را به خوبی طی کنیم. در این 
مراسم که معاونان و مدیران سازمان سینمایی حضور داشتند با اهدای لوح 
از خدمات مهدی آذر پندار تقدیر به عمل آمد و احکام مدیرعامل و هیات 

امنای انجمن سینمای جوانان ایران توسط رائد فریدزاده اعطا شد.


